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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  06/02/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Εσωτερικών 

            2) Υπουργό Οικονομικών 

            3) Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

ΘΕΜΑ:  «Μείωση εισφορών ζητά η Ένωση Εμπόρων Ραφήνας» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Είναι παγκοίνως γνωστό, ότι οι έμποροι και εν γένει καταστηματάρχες 

διανύουν μια μακρά περίοδο οικονομικής δυσπραγίας δεδομένων των 

κυβερνητικών μέτρων διαχείρισης της πανδημίας, της αναστολής 

λειτουργίας των μαγαζιών και της κάμψης της αγοράς. Τα προβλήματα 

που  προκλήθηκαν είναι τεράστια και θέτουν εν αμφιβόλω την 

βιωσιμότητα των περισσότερων επιχειρήσεων.  

 

Δυστυχώς, την ήδη οικονομικά επιβεβαρυμένη κατάσταση των εμπόρων 

φέρεται να χειροτέρευσε  και η κακοκαιρία «Ελπίδα», κατά την οποία οι 

επιχειρήσεις τους ήταν κλειστές, λόγω της αναγκαστικής διακοπής 

εργασιών. 

 

Την υπάρχουσα κατάσταση και την ανάγκη μείωσης των εισφορών για τον 

Ιανουάριο 2022 ζήτησε  η Ένωση Εμπόρων Ραφήνας στον Δήμαρχο της 

ομώνυμης πόλη,  λόγω της αναγκαστικής διακοπής εργασιών της 

κακοκαιρίας. Συγκεκριμένα, αναφέρεται ότι το μεγαλύτερο ποσοστό των 

επαγγελματιών του Δήμου μας,  χρήζουν του αναγκαίου μέτρου στήριξης 

μείωσης των εισφορών για το μήνα Ιανουάριο καθώς και τη παράταση 

αυτών. 
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Πρόκειται για ένα εύλογο αίτημα, η έγκριση του οποίου θα ελαφρύνει 

έστω ελάχιστα τη δύσκολη κατάσταση των εμπόρων του Δήμου, στην 

οποία έχουν επέλθει τη τελευταία διετία.  

 

Επιπροσθέτως, κάλλιον είναι το αρμόδιο Υπουργείο να ανακοινώσει την 

μείωση των εισφορών και την παράταση καταβολής αυτών για όλους τους 

Εμπόρους, οι οποίοι έχουν πληγεί από την πανδημία και την κακοκαιρία.  

 

Βάσει των ανωτέρω,  

 

Ερωτώνται  οι Υπουργοί: 

1) Προτίθεσθε να υλοποιήσετε το εύλογο αίτημα της Ένωσης 

Εμπόρων Ραφήνας, που φυσικά αντικατοπτρίζει την γενικότερη 

οικονομική δυσπραγία των εμπόρων; 

2) Σε τι άλλους είδους αντισταθμιστικές ενέργειες προτίθεσθε να 

προβείτε προς στήριξη των εμπόρων, ώστε να μην εξαναγκαστούν 

σε κλείσιμο των επιχειρήσεων τους;  

3) Προτίθεσθε να ενισχύσετε τους τοπικούς Δήμους, έτσι ώστε να 

παρατείνουν τις καταβολές εισφορών των εμπόρων; 

 

                                    Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αντώνιος Μυλωνάκης 




